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Abstract (en)
The machine has a bottom bracket/crank lever (3) connected with a braking unit (2), and a seating unit i.e. bareback pad, mechanically connected
with the braking unit. A lifting unit (5) determines rotational movement of motors (4) in cyclic translational, linear or arc-shaped stroke. The bottom
bracket/crank lever is mechanically connected with the lifting unit, where amplitude of the lifting unit is independent of the rotation of the motor. The
seating unit is connected with a wheel covering super structure (6).

Abstract (de)
Trainingsgerät mit einer Sitzeinheit (1), einer mit einer Bremseinheit (2) verbundenen Tretlager-/Kurbeleinheit (3), einem Motor (4) sowie einer
Hubeinheit (5), wobei die Sitzeinheit (1) mit der Bremseinheit (2) mechanisch verbunden ist; die rotatorische Bewegung des Motors (4) die
Hubeinheit (5) in eine zyklische translatorische, lineare oder kreisbogenförmige Hubbewegung versetzt; die Tretlager-/Kurbeleinheit (3) mit der
Hubeinheit (5) mechanisch verbunden ist; und die Amplitude der Hubeinheit (5) unabhängig von der Drehzahl des Motors (4) ist, sowie dessen
Verwendung.
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